
ZÁPIS Z MIMO ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU 
 ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHO ČESKÉ UNIVERZITY  

V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 13. 6. 2016 
 
Přítomní členové (bez titulů): 
F. Dolák, D. Nováková, L. Martinek, A. Polanová, M. Hrušková, R. Švestková, E. Fintová, V. 
Kučera. 
 
Omluvení členové (bez titulů): 
P. Zimmelová, J. Král, S. Bártlová 
 
Neomluvení členové (bez titulů): 
K.Albert, Z. Fürst 
 
Hosté (bez titulů): 
V. Tóthová (děkanka), I. Chloubová (proděkanka), J. Bednář (tajemník), M. Šíp (proděkan), O. 
Doskočil (proděkan) 
 
Předseda zahájil zasedání Akademického senátu ZSF JU a konstatoval, že senát je 
usnášeníschopný (senát je v počtu 8 členů). Vyhotovením zápisu byl pověřen senátor Kučera.  
 
Hlasování o zapisovateli:  
PRO 7, PROTI 0, ZDRŽELI SE 1  
 
Předseda senátu navrhl skrutátory D. Novákovou a L. Martinka. 
 
Hlasování o skrutátorech:  
PRO 6, PROTI 0, ZDRŽELI SE 2 
 
Program:  
1. Rozpočet ZSF JU na rok 2016 
2. Opatření děkanky č. 13/2016 Pravidla pro 2. kolo přijímacího řízení do studijního programu 
v AJ 
3. Různé 
 
Hlasování o programu:  
PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 
 
Program byl schválen v předložené podobě. 
 
1. ROZPOČET ZSF JU NA ROK 2016 

Děkanka fakulty V. Tóthová uvedla Rozpočet ZSF JU na rok 2016 a předala slovo p. tajemníku 
Bednářovi a ten popsal jednotlivé body prezentace týkající se rozpočtu ZSF JU na rok 2016.   
 
Rozprava: 
Senátor Martinek vznesl dotaz na pana tajemníka Bednáře, jakým způsobem vidí prognózu 
fondu ZSF JU.   
 



Tajemník Bednář vyslovil názor, že ke zlepšení finanční prognózy by přispělo financování 
rektorátu podle velikosti fakult. Další zlepšení dané situace vidí v uvolnění budovy v ulici E. 
Destinové. Případné zlepšení v nastavení nového koeficientu ve financování vysokých škol.  
 
Senátor Martinek vznesl doplňující dotaz na paní děkanku Tóthovou, který se týkal počtu 
studentů na další akademický rok na ZSF JU.  
 
Proděkanka Chloubová reagovala na dotaz a uvedla, že počty přihlášených studentů 
k přijímacímu řízení jsou srovnatelné s minulými roky. Avšak podotkla, že nelze předjímat, 
kolik studentů nastoupí do 1. ročníku. Celkově hodnotí prognózu přívětivě. 
 
Senátorka Hrušková vznesla dotaz na současné využití budovy v ulici E. Destinové.  
 
Tajemník Bednář na tento dotaz reagoval a popsal stav, ve kterém se nyní tato situace nachází.  
V současné době výpovědní lhůta neběží. Dále informoval o jednáních vedená s paní 
kvestorkou, s ředitelkou základní školy a také s náměstkem školství města České Budějovice. 
Závěrem ujistil, že celou situací se vedení bude zabývat. 
 
Senátorka Hrušková se dále ptala na výši měsíčního nájemného po dobu výpovědní lhůty. 
 
Tajemník Bednář uvedl, že se jedná přibližně o částku 70 000,- měsíčně. 
 
Senátorka Hrušková se zeptala na důvody, proč smlouva nebyla vypovězena již v dubnu. 
 
Tajemník Bednář vysvětlil, že v té době již probíhala jednání s paní kvestorkou, s paní 
ředitelkou základní školy i s panem náměstkem pro školství města České Budějovice. 
Upozornil také na to, že budova v té době byla stále využívaná, byť v omezené míře. 
 
Senátorka Hrušková vznesla dotaz k Rozpočtu ZSF JU na rok 2016 k položce týkající se zprávy 
z praxí.  
 
Proděkanka Chloubová na dotaz reagovala a vysvětlila, co tyto zprávy obsahují a co je jejich 
cílem. Akreditační komisí tento formát byl oceněn a doporučen i pro ostatní obory, ve kterých 
tato forma zatím není. 
 
Senátorka Švestková vznesla dotaz na vysoké náklady spojené s úklidem u objektu letní 
výukové základny Hradce. 
 
Tajemník Bednář reagoval s tím, že částka byla stanovena firmou a i dle jeho mínění byla příliš 
vysoká, navrhl snížení, které je nyní uvedeno v rozpočtu. Dále informoval o opravách, které 
v objektu Hradce byly realizovány, podotkl však, že se jednalo o základní údržbu budovy, 
nikoliv o celkovou rekonstrukci. Zmínil též stav budovy, ke které je zapotřebí každoročně 
vyjádření statika. 
 
Senátorka Švestková položila doplňující otázku k budoucnosti letní výukové základny Hradce. 
 
Tajemník Bednář ujistil, že cílem je Hradce udržet. Informoval, že již proběhla jednání s paní 
kvestorkou o financování této budovy.  
 



Děkanka Tóthová se vyjádřila, že je nutné zmapovat možnosti využití týkající se objektu 
Hradce. 
 
Senátorka Švestková se dále ptala na vlastníka budovy Hradce. 
 
Tajemník Bednář informoval, že vlastníkem je univerzita. V případě prodeje tohoto objektu by 
peníze obdržela univerzita s tím, že by obnos obdržela ZSF JU. 
 
Hlasování o Rozpočtu ZSF JU na rok 2016:   
PRO 6, PROTI 1, ZDRŽELI SE 1 
 
 

2. OPATŘENÍ DĚKANKY Č. 13/2016 PRAVIDLA PRO 2. KOLO PŘIJÍMACÍHO 
ŘÍZENÍ DO STUDIJNÍHO PROGRAMU V AJ 

Děkanka Tóthová si vzala slovo a vysvětlila chybu v plánu přijímacího řízení, která se týká 
chybného data. S tím, že dochází k posunu termínu od 4. 7. do 11. 7. 2016. 
 
Senátorka Švestková vznesla dotaz na počet studentů. 
 
Děkanka Tóthová upřesnila počet v rozmezí 45 – 60 studentů.  
 
Hlasování o Opatření děkanky č. 13/2016 pravidla pro 2. kolo přijímacího řízení do studijního 
programu v AJ:   
PRO 8, PROTI 0, ZDRŽELI SE 0 
 
 
3. RŮZNÉ 

 
Předseda AS Dolák informoval o plánované schůzce s novým rektorem, která se má týkat 
mzdových předpisů, v případě zájmu kontaktovat předsedu AS ZSF JU.  
 
Děkanka Tóthová sdělila, že případná schůzka s rektorem by měla proběhnout v měsíci lednu 
2017. 
 
Proděkanka Chloubová upozornila, že rozesílání hromadných mailů ze Stagu je v řešení. Je 
naplánovaná schůzka s tvůrci Stagu. 
 
Předseda AS Dolák podotkl, že AS chybí informační nástěnka v budově ZSF JU. Původní je 
nyní využívána studijním oddělením. 
 
Proděkanka Chloubová reagovala a vzala si tuto záležitost na starost. 
 
 
Předseda senátu poděkoval přítomným za účast na zasedání AS ZSF JU a zasedání ukončil. 
Příští zasedání AS ZSF JU je plánováno na 26. 9. 2016 od 16:00. 
 
V Českých Budějovicích dne 13. 6. 2015 
 
Zapsal: Vít Kučera 
Ověřil: František Dolák  


